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Odpowiedzi na zapytania z dnia 06.12.2021 r.1 
 
 
 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
(1) W związku z odpowiedzi na jedna z moich interpelacji z dn. 3 grudnia 2021 r. cyt. 
"Utworzenie Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Szydłowieckiego nie doszło do skutku  
przede wszystkim z powodu niepodjęcia przez jedna z gmin uchwały o utworzeniu  
i przystąpieniu do Stowarzyszenia. Ponadto dwie jednostki podjęły uchwały  
o nieprawidłowej treści, które do tej pory nie zostały zmienione. W związku z tym, nie ma 
możliwości dokonania rejestracji Stowarzyszenia w Krajowym Rejestrze Sądowym ... "  
Wnoszę o uszczegółowienie odpowiedzi (o która to zresztą wnosiłem) i wskazanie, która  
gmina nie podjęła do dnia dzisiejszego uchwały o utworzeniu Stowarzyszenia ww  
i wystąpienie z pismem do tej gminy o wyjaśnienie powodów nie przyjęcia takiej uchwały  
o przystąpieniu do utworzenia Stowarzyszenia oraz wskazanie dwóch gmin, które podjęły 
uchwały o nieprawidłowej treści, a które do tej pory nie zostały zmienione. Wnoszę także  
o wystąpienie do tych gmin z pismem o korektę nieprawidłowych zapisów i bez względnej 
zwłoki przyjcie poprawnej uchwały w interesie -pozostałych gmin i powiatu, które do dnia 
dzisiejszego poprawnie procedowały uchwały (m. in. Gmina Szydłowiec) dotyczące utworzenia 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Szydłowieckiego .  
 
ODPOWIEDŹ: 
Sprawa utworzenia Stowarzyszenia Gmin i Powiatu Szydłowieckiego koordynowana była przez 
Powiat Szydłowiecki i tam można uzyskać informacje o tym, która z gmin nie podjęła uchwały  
o utworzeniu i przystąpienie do stowarzyszenia Gmin i Powiatu Szydłowieckiego oraz 
nieprawidłowościach w podjętych uchwałach.  
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
(2) W związku z przyjęciem na ostatniej sesji Rady Miejskiej w Szydłowcu Uchwały  
Nr XXXV /262/21 z dnia 22 listopada 2021 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 
przyznawania, pozbawiania i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród  
i wyróżnień za osiągniecia w działalności sportowej w Gminie Szydłowiec wnoszę  

                                                           
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 07.12.2021 r. 



o nowelizacjęww uchwały poprzez korekt w Załączniku nr 2 część A tj. poprzez 
podniesienie wszystkich kwot bazowych okresowego stypendium sportowego dla zawodników 
uprawiających sport w dyscyplinach indywidualnych oraz biorących udziałwe 
współzawodnictwie sportowym osób niepełnosprawnych tak aby były w miaręadekwatne do  
zmian kwot bazowych przyjętych dla zawodników w kategorii seniorów uprawiających gry 
zespołowe Znacznik nr 2 część B w następujący sposób:  
 

 Wysokość stypendium w kategoriach wiekowych '  
Osiągnięcia  Seniorzy  Młodzieżowcy Juniorzy  Juniorzy 

młodsi,      kadeci starsi  
    i młodsi  

Mistrzostwa olimpijskie lub 3500 3400 3300 3200 
paraolimpijskie -złoto     

Mistrzostwa olimpijskie lub 3400 3300 3200 3100 
paraolimpijskie - srebro     

Mistrzostwa olimpijskie lub 3300 3200 3100 3000 
paraolimpijskie - brąz     

Mistrzostwa świata - złoto 2500 2400 2300 2200 

Mistrzostwa świata - srebro 2400 2300 2200 2100 

Mistrzostwa  świata - brąz 2300 2200 2100 2000 

Mistrzostwa Europy - złoto 1700 1600 1500 1400 
     Mistrzostwa Europy - srebro 1600 1500 1400 1300 

Mistrzostwa Europy - brąz 1500 1400 1300 1200 
    , 

Mistrzostwa Polski - złoto 1000 900 800 700 

Mistrzostwa Polski - srebro 900 800 700 600 

Mistrzostwa Polski - brąz 800 700 600 500 

 
 
ODPOWIEDŹ: 
Urząd Miejski w Szydłowcu zwróci się do Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Szydłowcu  
z wnioskiem o ponowne przeanalizowanie zapisów uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania, pozbawiania i wysokości okresowych stypendiów 
sportowych oraz nagród i wyróżnień za osiągnięcia w działalności sportowej w Gminie 
Szydłowiec. Na podstawie wypracowanych przez Komisję wniosków przygotowany zostanie 
ewentualny projekt uchwały w powyższej sprawie. 

 
 
Z poważaniem 
 

BURMISTRZ 
/-/ 

Artur Ludew 
 
 

 
Do wiadomości: 
Rada Miejska w Szydłowcu 


